
Protokół Nr XLI/2010 
z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 25 marca 2010r. 
 
 
 

XLI sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1200 Przewodniczący Rady 
Mariusz Pieńkowski. Powitał wszystkich radnych, pozostałych zebranych oraz zaproszonych 
gości, a następnie stwierdził, że obrady w dniu dzisiejszym i podejmowane uchwały będą 
prawomocne, gdyż na ogólną liczbę 19 radnych obecnych jest 18. Następnie Przewodniczący 
Rady  przedstawił zebranym proponowany porządek obrad w dniu dzisiejszym. 

Do proponowanego porządku radni nie wnieśli uwag jednogłośnie go zatwierdzając. 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Radni zatwierdzili następujący porządek obrad sesji: 

  
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a)otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b)zatwierdzenie porządku obrad, 
c)zatwierdzenie protokołu z XL sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Podjęcie uchwał w sprawach: 
a)zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 
Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 17 grudnia 2009 rok, 
b)wyrażenia zgody na zawieranie porozumień dotyczących finansowania dokształcania 
teoretycznego uczniów zasadniczych szkół zawodowych, 
c) zmiany Uchwały Nr XXXVI/254/2006 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 9 lutego 2006r. 
w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 
na lata 2006-2010, 
d)określenia zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na 2010 rok, 
e)zmiany Uchwały Nr XXVIII/163/2008 z dnia 19.12.2008 r. w sprawie nadania Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Kluczborku, 
f)wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kluczborskiego do Stowarzyszenia o nazwie 
„Opolski Mikro Fundusz Poręczeń na Rzecz Rozwoju Gospodarki Społecznej”  z  siedzibą  
w Opolu, 
g)zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie 
przekształcenia poprzez likwidację działalności medycznej Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Szpitali Pulmonologiczno – Reumatologicznych z siedzibą w Kup,  
h)wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o zbadanie zgodności 
z Konstytucją Rzeczpospolitej Polskiej wybranych przepisów ustawy z dnia 30 sierpnia  
1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej, 
i)rozpatrzenia skargi Pani Danuty Łozickiej na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Kluczborku. 
4.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
5.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku.  
6.Wolne wnioski i zapytania.  
7.Zamknięcie obrad.  
 

Następnie przystąpiono do zatwierdzenia protokołu z XL sesji Rady Powiatu, która 
odbyła się w dniu 28 stycznia 2010 r. 
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Do protokołu radni nie wnieśli zapytań, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 
poddał go pod głosowanie. W obecności 18 radnych, 18 głosami za, przy braku głosów 
wstrzymujących się oraz przeciw, Rada Powiatu zatwierdziła w/w protokół. 

 
 

Do punktu 2 porządku obrad 
 
 

Radna Irena Kielar zapytała czy nasz SPZOZ podobnie jak ZOZ w Prudniku, który otrzymał 
3 miliony złotych  ma szansę na otrzymanie środków na spłatę zadłużenia. 
Kolejno radna Lidia Łowicka zapytała z jakim zadłużeniem został przejęty przez Powiat 
Kluczborski PKS w Kluczborku.   
 

 
Do punktu 3 a porządku obrad 

 
 

Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu 
Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 Rady Powiatu.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Staroście, który zgłosił w imieniu Zarządu Powiatu 
autopoprawkę do przedłożonego wcześniej projektu uchwały. 
Pan Starosta wyjaśnił, że autopoprawka została radnym przekazana przed sesją.   
Ponadto Starosta poinformował, że do przekazanego Radzie Powiatu w/w projektu uchwały 
proponuje się wprowadzenie autopoprawki Zarządu, dzięki której wprowadza się zmiany w 
planie dochodów budżetu powiatu, powodujące zmniejszenie planowanych dochodów o 
kwotę 6.352.429,-zł. Autopoprawka wprowadza także zmiany w planie wydatków budżetu 
powiatu powodujące zmniejszenie planowanych wydatków budżetu powiatu o kwotę 
6.952.429,-zł. Zmiany wprowadzone niniejszą autopoprawką spowodują zwiększenie po 
stronie dochodów i wydatków o kwotę 43.111,-zł w związku z zawarciem porozumienia z 
Województwem Opolskim na prowadzenie działań z zakresu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych na programy: ,,Nie jesteśmy sami”- Grupa wsparcia-program 
profilaktyczno wychowawczy dla rodziców z rodzin czasowo niepełnych realizowany przez 
Poradnię Psychologiczno Pedagogiczną w Kluczborku, rozwijanie systemowej formuły pracy 
w powiecie kluczborskim z osobami doświadczającymi przemocy-program realizowany przez 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie radnych autopoprawkę Zarządu Powiatu. 
Radni w drodze głosowania 18 głosami za przyjęli autopoprawkę Zarządu Powiatu.  
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2010 Nr XXXIX/228/2009 Rady 
Powiatu wraz z wprowadzona autopoprawką. Za przyjęciem głosowało jednogłośnie 18 
radnych, nie stwierdzono głosów przeciw i wstrzymujących się. Rada Powiatu w związku z 
tym podjęła uchwałę Nr XLI/235/2010 w przedmiotowej sprawie.  
 

 
Do punktu 3 b porządku obrad 

 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie 
porozumień dotyczących finansowania dokształcania teoretycznego uczniów zasadniczych 
szkól zawodowych. Przedmiotowy projekt został przygotowany w związku z tym, że Powiat 
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Kluczborski realizuje poprzez WODiDZ w Kluczborku zadanie w powyższej sprawie 
pomiędzy jst. zawierane są porozumienia, które określają ogólne warunki finansowania 
dokształcania uczniów. Poprzez tą uchwałę Dyrektor WODiDZ dostaje upoważnienie do 
podpisania umów bezpośrednio ze szkołami, z których są uczniowie do dokształcania, a 
których organy prowadzące wymagają takich umów pomimo istnienia porozumienia.        
Do projektu nie wniesiono uwag. Przewodniczący poddał go pod głosowanie radnych. 
W wyniku głosowania radni 18 głosami za, przy braku głosów przeciw i wstrzymujących się 
podjęli uchwałę Nr XLI/236/2010 w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie porozumień 
dotyczących finansowania dokształcania teoretycznego uczniów zasadniczych szkół 
zawodowych. 
   

Do punktu 3 c porządku obrad 
 
 

Kolejnym przedstawionym projektem był projekt w sprawie zmiany uchwały 
XXXVI/254/2006 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 9 lutego 2006 r. w sprawie uchwalenia 
Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2006-2010.       
Zmiany wprowadzone przedmiotowa uchwałą są jego aktualizacją i dotyczą szczegółowych, 
konkretnych projektów m.in.: likwidacji barier w zakresie umożliwienia osobom 
niepełnosprawnym poruszania się komunikowania się w: Zespole Szkół Gimnazjalnych, 
Licealno-Technicznych i Zawodowych w Byczynie (budynek w Polanowicach), Publicznej 
Szkole Podstawowej w Bogacicy, Hospicjum Ziemi Kluczborskiej św.Ojca Pio (Smardy). 
Likwidacji barier transportowych poprzez zakup: mikrobusu dla Gminy Byczyna oraz 
mikrobusu przez Caritas Rejon Kluczbork na potrzeby WTZ w Kluczborku, 2 mikrobusów 
dla Gminy Kluczbork.  
Radni do projektu nie wnieśli zapytań. Przewodniczący Rady poddał przedłożony projekt 
uchwały pod głosowanie. Rada Powiatu jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów 
przeciw i wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XLI/237/2010 w w/w sprawie. 

 
 

Do punktu 3 d porządku obrad 
 
 
Następnie Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zadań do 
realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
2010 rok. Pani Skarbnik poinformowała, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie po 
rozpoznaniu potrzeb zaproponowało, aby dokonać podziału środków finansowych w 
następujący sposób: Rehabilitacja zawodowa-kwotę 85.000,-zł przeznaczyć na zadania 
realizowane przez PUP, rehabilitacja społeczna-zadania realizowane przez PCPR kwotę 
443.880,-zł przeznaczyć na dofinansowanie kosztów działania warsztatów terapii zajęciowej, 
kwotę 347.461,-zł-dofinansowanie: 
-likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się w związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych, 
-sportu, kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych, 
-zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze 
przyznawane osobom niepełnosprawnym, 
-uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach rehabilitacyjnych. 
Łącznie na zadania realizowane w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w 2010 roku 
przeznacza się kwotę 876.341,-zł.  
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Do projektu radni nie wnieśli żadnych zapytań w związku z czym Przewodniczący Rady 
podał go pod głosowanie radnych. Radni jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów 
przeciw i wstrzymujących się podjęli uchwałę Nr XLI/238/2010 w przedmiotowej sprawie. 
 
 

Do punktu 3 e porządku obrad 
 

 
Kolejnym przedstawionym projektem uchwały był projekt w sprawie zmiany uchwały  
Nr XXVIII/163/2008 z dnia 19 grudnia 2008 r. w sprawie nadania Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Kluczborku. Przedmiotowy projekt uchwa ły 
związany jest ze zmianą przepisów, które narzuciły na jst zadania oraz konieczność określenia 
sposobu ich realizacji. W związku z powyższym należy dokonać zmian w powyższym 
Regulaminie. Radni do projektu nie wnieśli uwag i zapytań podejmując jednogłośnie 18 
głosami za, przy braku głosów przeciw i wstrzymujących się uchwałę Nr XLI/239/2010.   
 
 

Do punktu 3 f porządku obrad 
 
 

Kolejnym projekt uchwały Przedstawionym przez Przewodniczącego Rady był projekt 
dotyczący wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Kluczborskiego do Stowarzyszenia o 
nazwie ,,Opolski Mikro Fundusz Poręczeń na Rzecz Rozwoju Gospodarki Społecznej” z 
siedzibą w Opolu.  
Przedmiotowy projekt uchwały daje szansę podmiotom gospodarki społecznej 
funkcjonującym w Powiecie Kluczborskim na rozwój swojej działalności.  
Przewodniczący w związku z brakiem zapytań poddał projekt pod głosowanie. Radni w 
obecności 18 radnych, 13 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw 
podjęli uchwałę  Nr XLI/240/2010.  
 

 
Do punktu 3 g porządku obrad 

 
 
Przewodniczący przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu 
uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w sprawie przekształcenia poprzez likwidację 
działalności medycznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Szpitali Pulmonologiczno-
Reumatologicznych z siedzibą w Kup. Poprzez podjecie przedmiotowej uchwały Rada 
Powiatu opiniuje projekt uchwały Sejmiku Województwa Opolskiego w w/w sprawie. 
Przekształcenie Samodzielnego Publicznego Zespołu Szpitali Pulmonologiczno-
Reumatologicznych z siedziba w Kup polegające na likwidacji dotyczy następujących 
jednostek organizacyjnych: Pododdziału Pulmonologii Alergologicznej w Szpitalu w Kup, 
Izby Przyjęć w Szpitalu w Pokoju. Likwidacja komórek ma związek m.in. z nie posiadaniem 
podpisanego kontraktu z NFZ na świadczenia realizowane przez w/w komórki. Zespół 
Szpitali posiadał w strukturach dwie Izby Przyjęć w Kup i Pokoju. W związku z powyższym 
podpisana została umowa z OOW NFZ na udzielanie świadczeń zdrowotnych tylko z Izba 
Przyjęć w Szpitalu w Kup. Działalność Izby Przyjęć w Pokoju przejęły poradnie wchodzące 
w skład Zakładu Rehabilitacji. Jeśli natomiast chodzi o świadczenie usług zdrowotnych o 
profilu alergologicznym, które wykonywane były w pododdziale pulmonologii 
alergologicznej , wykonywane są w Oddziale pulmonologii ogólnej w Szpitalu w Kup w 
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sposób nieprzerwany bez istotnego ograniczenia ich dostępności, warunków udzielania i 
jakości. Do projektu przedstawionej uchwały nie wniesiono zapytań. Przewodniczący poddał 
w/w projekt uchwały pod głosowanie. W drodze głosowania radni w obecności 18, 14 
głosami za, 2 głosami wstrzymującymi się i 2 głosami przeciw podjęli uchwałę  
Nr  XLI/241/2010 w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 
Opolskiego w sprawie przekształcenia poprzez likwidację działalności medycznej 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Szpitali Pulmonologiczno-Reumatologicznych z 
siedzibą w Kup. 
 

Do punktu 3 h porządku obrad 
 
 

Kolejnym projektem przedstawionym przez Przewodniczącego Rady na dzisiejszej sesji był 
projekt w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o zbadanie 
zgodności z konstytucją Rzeczpospolitej Polskiej wybranych przepisów ustawy z dnia 30 
sierpnia 1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej. 
W związku z wydaniem przez Sąd Administracyjny w Warszawie w sprawie o sygn.akt II 
OSK 1623/08 w przedmiocie oddalenia skargi kasacyjnej od wyroku WSA w Opolu z dnia 27 
marca 2008 r. sygn.akt II SA/OP 77/08 w przedmiocie zakładu opieki zdrowotnej , Rada 
Powiatu w Kluczborku uchwałą Nr XXXII/193/2009 z dnia 28 maja 2009 r. postanowiła o 
wniesieniu skargi konstytucyjnej do Trybunału Konstytucyjnego na niektóre zapisy ustawy o 
zakładach opieki zdrowotnej. W późniejszym terminie okazało się, że każdy samorząd 
terytorialny może również składać wniosek do Trybunału Konstytucyjnego o zbadanie 
różnych aktów prawnych jak i z nich wybranych przepisów, co do zgodności z konstytucją.  
W tej sytuacji uzasadnionym działaniem jest złożenie przedmiotowego wniosku w sprawie 
ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej. Takie działanie może 
przyczynić się do szybszego sfinalizowania w/w sprawy i pozwoli na ewentualne skorzystanie 
z pieniędzy na oddłużenie SP ZOZ z tzw. planu ,,B”. 
Do projektu nie zgłoszono uwag. W związku z tym Przewodniczący Rady poddał go pod 
głosowanie. W obecności 18 radnych za projektem głosowało 12 radnych, wstrzymało się 6, 
nie stwierdzono głosów przeciw. Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XLI/242/2010.    
 
 

Do punktu 3 i porządku obrad 
 

 
Kolejnym projektem uchwały przygotowanym  na dzisiejsze obrady był projekt w sprawie 
rozpatrzenia skargi Danuty Łozickiej na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Kluczborku.  
Powyższy projekt został wycofany z porządku obrad poprzedniej sesji Rady Powiatu w 
związku z tym, iż radni uznali, że skarga powinna być ponownie rozpatrzona z udziałem 
strony skarżącej. Komisja Rewizyjna po ponownym rozpatrzeniu skargi na dwóch 
posiedzeniach i wysłuchaniu strony skarżącej oraz zapoznaniu się z opiniami OPS w 
Byczynie, PSP i Gimnazjum w Byczynie, wysłuchaniu Dyrektora PCPR w Kluczborku, 
Radcy Prawnego oraz pracownika socjalnego odpowiedzialnego za współpracę z rodzinami 
zastępczymi podtrzymała swoje stanowisko z dnia 8 stycznia 2010 r. , w którym uznała 
skargę Pani Danuty Łozickiej za bezzasadną. 
Do przedmiotowego projektu uchwały nie wniesiono uwag i zapytań. Radni w drodze 
głosowania jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów przeciw i wstrzymujących się 
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podjęli uchwałę Nr XLI/243/2010 w sprawie rozpatrzenia skargi Danuty Łozickiej na 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku.  
 
 
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 
 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Staroście, który odpowiadając na zapytanie radnej 
Ireny Kielar wyjaśnił, że Prudnikowi została udzielona dotacja celowa w ramach tzw.planu B. 
Mógł ubiegać się on o częściowy zwrot nakładów poniesionych na spłatę zadłużenia swojego 
przekształconego szpitala i nie jest to jedyny samorząd, który taką pomoc już otrzymał.   
Jak wspomniał Starosta w naszym przypadku byłaby to kwota około 8-10 mln.zł.  
Ponadto Starosta poinformował, że obecnie rozszerzony został plan B.  
Kiedyś polegało to na tym, że jeśli w przeszłości udzielane były pożyczki lub poręczane 
kredyty przez samorząd i jeśli ten nie otrzymał jej zwrotu bądź też musiał je spłacić to budżet 
państwa w ramach tego programu zwracał ,,złotówkę do złotówki”.        
Obecnie po rozszerzeniu planu B proponuje się, aby zwrot dotyczył 100% udzielonych 
pożyczek i poręczonych kredytów. Powiat jak stwierdził Starosta ciągle utrzymuje pożyczkę, 
którą przed wieloma laty została udzielona SPZOZ-owi i w tym wypadku także moglibyśmy 
liczyć na zwrot łącznie ze zobowiązaniami. 
Pan Starosta stwierdził również, że tak długo jak nie otrzymamy rozstrzygnięcia z Trybunału 
Konstytucyjnego, albo nie dojdzie do zmiany ustawy (art.43 ust.1) tak długo nie ma szans na 
te środki, gdyż nie spełniamy warunków w ramach tego programu.  
Jedno jak stwierdził Pan Starosta jest pewne, że likwidacja musi być zakończona, a 
zobowiązania przejęte przez organ założycielski. Nasz powiat warunku tego nie spełnia, gdyż 
posiada wyrok z 10 marca 2009 r. o unieważnieniu uchwały o likwidacji. Stąd została 
skierowana skarga do Trybunału Konstytucyjnego jak również tryb zgodnie z dzisiejszą 
uchwałą w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o zbadanie 
zgodności z konstytucją Rzeczpospolitej Polskiej wybranych przepisów ustawy z dnia 30 
sierpnia 1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej.  
Na dzień dzisiejszy jak stwierdził Pan Starosta musimy czekać na orzeczenie.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Mirosławowi Misiakowi, który nawiązując do 
powyższej wypowiedzi zapytał jak przedstawia się sprawa byłych 400 pracowników, którzy 
nie otrzymali zaległego świadczenia ZUS i otrzymają niższe świadczenie emerytalne.  
Starosta wyjaśnił radnemu, że powiat nie posiada na dzień dzisiejszy podstawy prawnej do 
zapłacenia w/w należności, gdyż następuje to po zakończeniu likwidacji SPZOZ. 
Pan Starosta odpowiadając na zapytanie radnej Lidii Łowickiej poinformował, że PKS w 
Kluczborku nie posiada zadłużenia. Korzysta jedynie na bieżąco z kredytu w rachunku 
bieżącym do wysokości 200 tys.zł.             
 
 

Do punktu 5 porządku obrad 
 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad sprawozdaniem z działalności Zarządu 
Powiatu w Kluczborku za okres od 20 stycznia 2010 r. do 9 marca 2010 r. 
Radna Irena Kielar nawiązując do sprawozdania Zarządu Powiatu z dnia 23 lutego 2010 r. na 
którym podjęta została uchwała Zarządu w sprawie zmiany Uchwały Nr 114/339/2009 
Zarządu Powiatu w Kluczborku z dnia 6 sierpnia 2009 r. w sprawie ustalenia wysokości 
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środków finansowych w budżecie powiatu na 2010 r. na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
korzystających z opieki zdrowotnej oraz maksymalnej wysokości udzielanego zasiłku 
pieniężnego zapytała jakie zmiany zostały wprowadzone w/w uchwałą. 
Pani Skarbnik wyjaśniła radnej, że zmiany dotyczą korekty pisarskiej, gdyż wcześniej środki 
te zapisane były w § 4280, a powinny być zapisane w rozdz. 80195 w paragrafie 3020 
budżetu powiatu kluczborskiego. Kwota nie ulega zmianie. 
Kolejno radna Irena Kielar poprosiła o wyjaśnienie czy w związku z podpisaniem 
porozumienia pomiędzy Gmina Kluczbork, a Powiatem Kluczborskim, na mocy którego 
Gmina Kluczbork przekaże powiatowi dotację w wysokości 6000,-zł w ratach na realizację 
zadania pn: ,,Realizacja programu psychokorekcyjnego z dziećmi w Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej” inne Gminy również zawarły takie porozumienia. 
Na pytanie odpowiedzi udzielił Starosta, który stwierdził, że dotacje były do tej pory 
udzielane w ramach funduszy alkoholowych. Gmina Kluczbork przekazuje te środki 
corocznie, natomiast inne gminy w zależności od potrzeb. 
Innych zapytań nie zgłoszono.     
W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał sprawozdanie pod głosowanie.  
W obecności 18 radnych, za przyjęciem głosowało 17 radnych, wstrzymał się 1, nie 
stwierdzono głosów przeciw. 
    
 

Do punktu 6 porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Staroście, który stwierdził, że chciałby 
poinformować o kilku kwestiach dotyczących Wojewódzkiego Planu Działania Systemu 
Państwowe Ratownictwo Medyczne na lata 2011-2013.  
Starosta poinformował, że Wojewoda Opolski po staraniach trwających już około 6 lat, 
podjętych stanowiskach przez Radę Powiatu w Kluczborku i Radę Miejską w Wołczynie 
dostrzegł nasz problem i zaproponował rozwiązanie, o którym szeroko informują media. 
Takie rozwiązanie jest zasadne i pozwoli zdaniem Starosty poprawić sytuację zespołów 
wyjazdowych ratownictwa medycznego i zmniejszy czasy dojazdów do pacjenta. Ponadto 
Starosta uznał, że zasadne będzie także przesunięcie zespołu typu ,,P” z Kluczborka do 
Byczyny w sytuacji dokonania lokalizacji dodatkowego zespołu ratownictwa medycznego o 
standardzie ,,P” w Wołczynie. Zarząd Powiatu również wystąpił z wnioskiem w tej sprawie 
na posiedzeniu w dniu 16 marca 2010 r. 
Ponadto Starosta poinformował radnych, że wokół proponowanych zmian zaczęło się 
zamieszanie związane z sytuacją w powiecie nyskim i prudnickim, gdyż karetka typu ,,P” z 
Paczkowa miała być w wyniku zmiany przesunięta do Wołczyna natomiast karetka typu ,,S” 
stacjonująca w Nysie miała być przesunięta do Paczkowa, co daje o jeden zespół mniej w tym 
rejonie operacyjnym.  
W związku z powyższym Starosta zaproponował, aby Rada Powiatu w Kluczborku przyjęła 
stanowisko w sprawie proponowanych zmian do Wojewódzkiego Planu Działania Systemu 
Państwowe Ratownictwo Medyczne na lata 2011-2013. Stanowisko to zostanie przedłożone 
również na posiedzeniu Sejmiku. 
Wniosek Starosty poparł także radny Mirosław Misiak jako Przewodniczący Komisji Zdrowia 
i Bezpieczeństwa Publicznego. Radny stwierdził także, że przedmiotowe stanowisko powinno 
ukazać się w prasie oraz internecie oraz we wszystkich dostępnych nośnikach, aby 
społeczeństwo miało całą wiedzę na ten temat.  
Starosta zgodził się z wypowiedzią radnego i zobowiązał się, że taka informacja zostanie 
przekazana mediom. 
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Ponadto Starosta uzupełniając wypowiedź poinformował także, że w dniu 23 marca 2010 r. 
odbyło się spotkanie Związku Gmin Śląska Opolskiego, na którym Burmistrzowi Wołczyna 
udało się przeforsować stanowisko w w/w sprawie takie jakie zostało przedstawione 
publicznie przez Wojewodę Opolskiego.         
O głos poprosił również radny Leszek Krzyżanowski, który stwierdził, że jego zdaniem jest to 
bardzo dobrze, iż udało się takie stanowisko przeforsować i popiera inicjatywę podjęcia na 
dzisiejszej sesji Rady Powiatu stanowiska w sprawie zmian do Wojewódzkiego Planu 
Działania Systemu Państwowe Ratownictwo Medyczne na lata 2011-2013. Zdaniem radnego 
o tą karetkę musimy walczyć sami. 
Głos w dyskusji zabrała również radna Lidia Łowicka, która stwierdziła, że nie dziwi się 
miejscowości, która walczy o karetkę. Ponadto radna stwierdziła, że nasi posłowie z powiatu 
nie są tak silni i nie mają takiej siły przebicia jak Senator Krajczy i dlatego powinno się  
posłów i przedstawicieli sejmiku zmobilizować do większych działań.  
Radny Mirosław Misiak nawiązując do wypowiedzi radnej Lidii Łowickiej wyjaśnił, że z tego 
co wie to posłowie i przedstawiciele sejmiku działają bardzo prężnie.   
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Stanowisko Rady Powiatu w Kluczborku w 
sprawie proponowanych zmian do Wojewódzkiego Planu Działania Systemu Państwowe 
Ratownictwo Medyczne na lata 2011-2013. 
Radni jednogłośnie 18 głosami za, przy braku głosów przeciw i wstrzymujących się przyjęli 
w/w stanowisko 
 

Do punktu 7 porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady na zakończenie złożył wszystkim radnym i zaproszonym gościom 
życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamknął o godzinie 1245 sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
        
 
            Przewodniczący Rady  
 
              Mariusz Pieńkowski 
    
 
 
    Protokołowała 
 
 Joanna Strzelczyk  
 

 


